
 

Dato, tidspunkt, sted, deltagende  11/12/2024 kl. 18 hos Thomas  

Godkendelse af tidl. referat Link: Godkendt 8. Møde 13/11/2024 hos Mette

Check Ind  

Debatpunkter  ● Trøjesponsor 25/26, hvem tager den, og hvad er vores håb/tanker 
- Snak med potentielle sponsorer om sponsorat på cirka 5000 kr. pr. spillersæt 
- Skal vi forlænge med Rekom? Spørge om de har et godt tilbud og hvilke tanker de 

har.  
- Søge sponsorater hos studenter-virksomheder  
- Thomas laver en flyer til potentielle sponsorer 

● Starte processen om at flytte hjemmebane? 
- Ny hal på Møllevangen (først færdig om 10 år) - mulig ny hjemmebane 

Beslutningspunkter  ● Generalforsamling fredag d. 7/2  
- Forslag om at hæve kontingentet med 25 kr. for studerende og 50 kr. for 

ikke-studerende pr. halvsæson 
- Forslag om at hæve alles kontingent med 50 kr. pr. halvsæson   
- Fordeling af studerende og ikke-studerende er cirka 50/50 
- Vi vil gerne kunne tilbyde højere trænerlønninger, oftere udskiftning af spillersæt, 

harpiksfjerner, flere klubarrangementer, bolde,  
 

- Finde en ordstyrer  
- Eline snakker med Anes om mad  

 
● Læse vedtægterne igennem sammen, så vi kan se om der er noget vi skal “slå ned 

på”/have ændret? 
- Se bl.a. i dokumentet “Genrealforsamling 2025 - forslag” 
- Nyoprettede medlemmer kan få reguleret deres kontingent i den første halvsæson 

 
● Ekstra nøgler til hallerne 

- Ellevang: 50 kr. depositum = flere nøgler 

https://docs.google.com/document/d/1TVF5azu-8b9VWBNTiPZ2c5B_Ktxpwf_SELoZ0zr47Ao/edit?usp=share_link


- Ellehøj har ikke svaret - Tobias er på den 
● Vi har vundet to billetter til Sport Året som gik 

- Tobias og Victor tager afsted 
● Hvem skal prikkes til? 

- Hvem skal med i bestyrelsen? Eline og Mette prikker til nogen fra dameholdene  

Informationspunkter  ● Spillermøder 
- 5. herrer trækker holdet efter jul 
- Fredrik og Kristine føler, at de står meget selv med deres respektive trupper - kunne 

godt bruge noget hjælp 
- Generelt positiv stemning 
- Mette og Andreas holder dialogen med trænerne om forlængelse 

● NorthSide  
- Vi får ikke mulighed for at være frivillige til Northside 2025 
- Vi kan være frivillige til Guns´n´roses d. 29/6 2025 

● Formandsmøde med AUS 
- Vi skal være mere aktive på AUS’ hjemmeside 
- AUS har et ry for at der ikke bliver svaret på henvendelser til sportsklubberne - vi 

skal huske at svare alle 

Regnskabsorientering  - 2000 kr. i overskud for året (uden stævnet, som går 21.000 i minus) 

Emner PR  

Årshjul gennemgås   Årshjul JAI

Dagsordenspunkter til næste gang   

Opsamling på “Tasks”  

Næste møde fastsættes  29-01-2025 hos Frida 

Punkter til næste møde   

 
 

https://docs.google.com/document/d/1QFzlU4NpmnOTShADREq18Qtv8ZJV95QJB3jxI0Ru9Ic/edit#heading=h.u4eoe6a3770

